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男高音。台灣台北人。接觸音樂源自於錦和國小的管樂團，擔任小號手。就讀

於五峰國中的普通班，但以主修小號考上了復興高中音樂班，師事聶中興。副

修鋼琴，師事林香蒂。聲樂啟蒙於鄧吉龍老師，於高三轉修聲樂，師事何康婷

教授。2000 年就讀台北藝術大學，隨唐鎮教授領略與精進聲樂藝術。2004~06

年因為車禍昏迷及復健中斷學習與延後了畢業時間，迄而不捨的努力後，終於

2007 年考取了國立台北藝術大學碩士，跟隨唐鎮教授學習迄今不間斷。2010 年

考取德國國立漢堡音樂暨戲劇學院歌劇碩士，2012 年以優秀成績畢業，並直接

錄取最高文憑就讀資格。2013 年便以飾演莫札特的歌劇＂費加洛婚禮＂

(W.A.Mozart:Le Nozze di Figaro)中的音樂教師 Basilio 一角和個人歌劇詠嘆

調獨唱會，贏得教授一致恭賀榮譽畢業，獲取國立漢堡音樂暨戲劇學院之歌劇

類最高演唱文憑(台灣等同博士文憑)。現任教於私立天主教光仁中學、淡江與

復興高中(按筆畫)音樂班，東海及實踐大學歌劇與通識課、八角塔男生合唱

團、拉縴人男聲與青年合唱團以及輔仁大學合唱團聲樂指導。 

 

Tang studied vocal music in the Taipei National Universitv of the Arts and the 

graduate school, under David Ji-Lung Teng, Kang-Ting Ho, and Chen Tang; studied 

piano under Hsiang-Ti Lin and Ho-Hui Lin. With his excellent performance, Tang 

achieved his master's degree in opera from the University of Music and Drama in 

Hamburg (Hochschule für Musik und Theater Hamburg) in 2012. Subsequently, in 

2013, he gained the highest diploma in opera singing from HFMT Hamburg. Tang 

was awarded many times, including The Best Asian Prize and Akishino Prize of 

Japanese Song in the International Francesco Paolo Tosti Singing Competition 2007. 

In November 2007, he won The Best Singing in the NTD Television International 

Vocal Contest and won the TNUA Concerto Contest of New Artists as well. He was 

awarded the Gold Prize in solo singing in 2008 Hong Kong International Youth & 

Children Choir Festival, and the second prize in Mozart Vocal Contest in Hamburg in 

2011. He also won the Tainan Chimei Arts Award twice in 2012 & 2014. Tang is a 

full-time educator, teaching in Tankan and Fu-shing high school, Tang-hai and Shi-

chieng University .Tang also works currently as the vocal coach for Taipei Male 

Choir, The Octangle Singers, and the Fu-Jen University Chorus. 

 


